
 

 

Referat Fællesbestyrelsesmøde 

Tirsdag den 24. januar 2022 kl. 17.00 – 19.00 

 
Deltagere: Frank, Hanne, Helle, Jannie, Jimmi (ordstyrer), Kasper, Laura, Malene, Mirjam (referent), Trine 

(tidsholder), elevrådsrepræsentanter: Malte R 
 

Afbud: Laura, Frank, Malene, Ebbe,  

 

 

 

Pkt. 1  Godkendelse af dagsorden (17.00-17.05) 

Beslutning:   

Ændringer: Høring 

Fotografering udsættes til på fredag. 

 

 

Pkt. 2  Nyt fra Børnehus/SFO (17.05-17.20) 

Orientering:  

Ledelse (TS):  

- Vi har slået 2 stillinger op: barselsvikar for Pia og ny medarbejder på fuld tid i stedet 

for Birgitte. Ansættelsessamtaler onsdag d. 22/2 

- Kvalitetssamtale d. 16/5, hvor der skal findes et bestyrelsesmedlem til. Samtaler data 

ind hertil. Også børnenes perspektiv. 

- Stolt af forældretilfredshedsundersøgelsen. 67% har besvaret - det er rigtig godt. 71% 

meget tilfreds, 21% tilfreds.  

Medarbejdere (KSN): 

- Vuggestue siger farvel til Line på fredag. 

- I Børnehaven er vi ved at lave ny aktivitets-ugeplan ud fra personalets kompetencer. 

- Vi vil bl.a. gerne mere ud af huset. 

- SFO’en kører bare; også med Solsikkerne. Overgang der virker. 

  

Pkt. 3  Nyt fra skolen (17.20-17.35) 

Orientering:  

Ledelse (HN):  

- Fra i år skal vi i gang med skoleudviklingssamtaler sammen med skolechefen og 

konsulenten ud fra data om matematik- og læsefærdigheder, inklusion, styrker, 

udviklingspotentialer. 

- Lige nu er der skemalagt observationer af alle medarbejderes undervisning hvor der er 

fokus på DUÅ, fællespæd fundament + B/U politikken. Danne bund for årets MUS-

samtaler. 

- Ny brugertilfredshedsundersøgelse i år blandt forældre. Den er under udvikling. 

- Opmærksomhed på at sommerferien varer helt til 14/8. Det betyder, at børnene først 

får ferie uge 27 i 2024. Lukkeugerne er stadig 28-29-30. 

- Vi har lige haft brandsyn, som var OK. 

- Affaldssortering er på vej helt ud i klasselokalerne. Det er i forvejen børnene der selv 

tømmer madskraldespanden. 

- Vi har ansat Kirsten i småjob som pedelmedhjælper i 10 timer om ugen. Gratisordning 

i et år. 

Medarbejdere (MK): 

- Stomp i fællesskab og i skolefamilier 



 

 

- Workshop på mandag med Jesper Falch, levende Musik i skolen. 

- DUÅ med belønning og positivmeldinger, udviklingsplaner, komplimenter osv. 

 

 

Pkt. 4 Nyt fra Elevrådet (17.35-17.40) 

Orientering: 

- Tal-Pænt-dag d. 21/2: Malthe R fremlagde programmet for dagen og formålet. 

- Bordfodboldturnering til foråret. 

 

 

Pkt. 5  Nyt fra formandskabet (17.40-17.45) 

Orientering: 

- Fællesbestyrelsesmøde med Mejrup og Borbjerg. Noget nyt om det? 

 

 

Pkt. 6  Nyt fra Brandingudvalget v/ Malene & Hanne (17.45-18.00) 

Orientering: 

Fotografering af fællesbestyrelsen udsættes. 

Forslag om at der bliver delt at vi har gode tilfredshedsundersøgelser.  

 

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - Vi siger tak for i aften til elevrådet - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 

 

Pkt. 7 Evaluering af kursusaften 23. januar 2023 (18.00-18.10) 

Indstilling: 

Evaluering af kursus for bestyrelser mhp. tilbagemelding til forvaltningen. 

 

Beslutning: 

- Ønske om at få mere sparring fra de andre bestyrelser ift. rekruttering. 

- Mange af de ting foredragsholderne sagde vidste vi i forvejen pga. håndbogen. 

- Motivation til principarbejdet. 

- Tydelighed ift. hvilken rolle man har som bestyrelse, og hvad man ikke skal. 

- Bekræftet i at vores principper er gode, måske lidt lange. 

- De skal være retningsgivende og have råderum. 

-  

 

Pkt. 8 Fællesbestyrelsens nytårskur (18.10-18.20) 

Orientering: 

Hvad har kur-udvalget planlagt for os? 

I skal møde på skolen kl. 17.00 i almindeligt pænt tøj du kan være dig selv bekendt i. 

Det officielle program er slut omkring kl. 21.00 

 

 

Pkt. 9 Budget ’23 (18.20-18.40) 

Indstilling: 

Fællesbestyrelsen udtaler sig til første udkast til budget 2023 

 

Beslutning:  

- HN har gennemgået. 



 

 

 

 

 

Pkt. 10 Skolemad (18.40-18.45) 

Indstilling: 

Frank har undersøgt skolemad.nu 

Giver det anledning til nye overvejelser vedr. tilbud om skolemad. 

 

Beslutning: 

Udsætte punktet til næste møde 

 

 

Pkt. 11 Høring (18.45-18.55) 

Indstilling: 

Høringssvar vedr. afkortning af skoledagene. 

Jimmi afgiver høringssvar. 

 

Beslutning: 

- Det giver bedre muligheder, når vi får større frihed til lokale valg. 

- Enige om at vi kan bifalde muligheden for selv at bestemme. 

- Høringssvar: Forslaget giver gode muligheder for lokale løsninger. 

 

 

Pkt. 12 Punkter til næste møde d. 23/2 (18.55-19.00) 

Beslutning: 

- Fællesbestyrelsen udtaler sig til endeligt budget 2023. 

- Vi forlænger mødet til at vare fra 17-20 (snack undervejs) 

- Princip for underretning af hjemmet vedr. elevernes udbytte af undervisning. Vi arbejder 

videre med udformning af princip (se eksisterende principper på hjemmesiden) 

- Skolemad 

 

 

Pkt. 13  Eventuelt (19.00-19.00) 

Beslutning: 

- Intet meldt ind. 


